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druga część informacji o akcji.

  

Niepokojącym zjawiskiem, obserwowanym na terenie całego kraju, jest systematyczny spadek
liczby dzieci leczących się w sanatoriach. Od kilku lat ma miejsce „pełzająca  likwidacja" tych
placówek, mimo że  Ministerstwo Zdrowia (MZ), Narodowy Fundusz Zdrowia (NFZ), 
Ministerstwo Edukacji Narodowej (MEN), parlamentarzyści, samorządowcy i inni oficjalnie
popierają ideę leczenia dzieci w sanatoriach. 
Bez względu na liczbę zakontraktowanych skierowań na leczenie uzdrowiskowe dzieci ich
realizacja ulega systematycznemu zmniejszeniu. Kontrakty są coraz mniejsze, a płatnik (NFZ)
nie przekazuje środków finansowych za tzw. „niedojazdy", które stanowią ok. 10%  umów na te
świadczenia.
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